
 
 

REFERAT FRA STYREMØTE I NANNESTAD  
JEGER- OG FISKERFORENING 

 
 
 
Møte:  
 

Styremøte Styremøte nr: 
1/2024 

Dato: 09.04.2024 Kl: 19.00 
 

Sted: Klubbhuset til Nannestad JFF Referent:  
Birgithe Victoria 
Andersen 

Deltagere: Lars Olav Jensen, Rachel Correa, Hans Olav Røtterud, 
Ståle Brodal, Karl Erik Bang, Lars Petter Aasen, Henning 
Larsen, Atle Wenger, Birgithe Victoria Andersen. 

Antall sider:  
3 

Saksliste:  
 

1. Oppsummering fra årsmøtet. 
 
2. Møteplan 2024. Forslag vedlagt: 
 
3. Evt.  
 
4. Utvalgene 
 

 

 
 
 
 
1. Oppsummering fra årsmøtet. 
 
Godt oppmøte. Bekymret for nedgang av medlemmer. Ha bedre oversikt over regnskap. Revidere 
budsjettet på neste styremøte. Utfordre de ulike utvalgene med økonomi, få en oversikt. Legge 
frem på neste styremøte, økonomirunde. Lars Olav ønsker etter møte med Rachel, Birgithe og 
Ann Kristin ang økonomi, hjemmeside og SOME.  
Rekruttering: Være føre ute med arrangement, så folk føler seg inkludert.  
  
Styremedlemmenes funksjoner 

- SOME: Birgithe tar ansvar for dette.  
- SMS- funksjon: Øyvind Auli har dette i dag. Ny ansvarlig må finnes til neste styremøte.  
- Funksjon på booking av klubbhus må ordnes. 

 
Vedtak: 
Budsjettet revideres til neste styremøte av utvalgsledere og Lars P./Lars O. Lars O. organiserer 
møte med Ann-Kristin. SMS ansvarlig  og funksjon booking klubbhus finnes på neste styremøte. 
 
 
 



 
 
 
2.  Møteplan 2024.  
 
Styret gjennomgikk forslag til møte og arbeidsplan for 2024. Ny møte- og arbeidsplan ble 
utarbeidet på styremøtet. 
 
Vedtak: 
Lars O. fikk i oppdrag og renskrive Møte- og arbeidsplanen for 2024, og sende denne ut til alle 
styremedlemmene. 
 
 
3. Rekruttering til klubben, ses i sammenheng med sak 2 
 
Følgende ble diskutert i styret. 
- Må få medlemmer som er aktive, ikke bare støttemedlemmer i klubben.  
Tiltak for å rekruttere medlemmer;  
- Invitere Fåmyrsrøet boligområde. Ta kontakt med styret. Onsdag 22.05.24, kl 18:00.  
- Foreldre og barn;  

1. Jaktdag; natursti, simulatorskyting. 08.06.24 
2. Fiskedag; 31.08.24.  

 
Vedtak:  
Forslagene er lagt inn i arbeidsplanen for 2024 og følges opp 
 
 
 
4. Evt 
 
Noen spørsmål ble tatt opp under evt., bl.a:  

- Nøkler til bommene: Jaktutvalget, fiskeutvalget, henger en hos Bror Lunde. 
- Eventuelt leie oss inn på en leirduebane.  

 
Vedtak:  
Tatt til orientering. Spørsmålet vedr leie lerduebane følges opp. 
 
 
6. Utvalgene:  
 
Jaktskytterutvalget:  oppstart; 07.05.24. 

- Trenger mer inntekter og aktiviteter (stevne, opplegg for jegere, dameskyting?). Tar 
internmøte på dette.  

- Økonomi: Må gjøre noe med en voll. Elektroniske skiver fra Kongsberg, finnes ikke 
oppdateringer på dette, men skal bruke dette til det ikke fungerer lenger. Tenke på det 
økonomiske mtp oppgradering i fremtiden. 

 
 
Jaktutvalget: 

- Legge ut jaktkort, sette opp prisen: Forslag om å øke med 100 kr på alle kort.  



- Utfordre utvalget til å lage et opplegg for jaktlag mtp rådyr.  
- Jakt i regi av klubben, være med ut på rådyrjakt? 

 
Fiskeutvalget: 

- Meite- cup 
- Råsjøfestival. 
- Ta vannprøve utover våren. Leverer flasker hos Bror Lunde, så tar folk med seg flaske når 

dem har mulighet. 
- Fiskekort: Samme pris, kjøpes på Inatur.  
- Inntekt fra Nannestad kommune. Betaler rundt november og desember. Har ikke oversikt 

over om vi har fått betalt av dem. 
 
Klubbhuset: 

- Henge opp lamper i kjeller.  
- Har ikke gått i pluss de siste årene. 
- Søke om grasrot andel.   
- Sette opp ang bookingsystem. Finnes det noe gjennom Norges jeger og fiskeforening 

 
Vedtak: 
Tatt til orientering. Jaktkortprisen økes med kr 100,- på alle jaktkorttyper. Jaktutvalget gis i 
oppdrag å utarbeide et opplegg for søknad for jaktlag som ønsker å jakte rådyr. 
 
Neste styremøte:  
Mandag 06.05.24, kl 18:30. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


